
Менути: Мостар је позитиван и
охрабрујући примјер у БиХ

Први  замјеник  високог  представника  и  супервизор  за  Брчко
Дистрикт Џонатан Менути је посјетио у четвртак Мостар први пут
у службеном својству првог замјеника високог представника. Он
је  искористио  ову  прилику  да  одржи  уводне  састанке  са
представницима  градске  управе  и  политичких  странака.

На одвојеним састанцима са главном савјетницом Градске управе
Мостара Радмилом Комадином и предсједником и потпредсједником
Градског  вијећа  Мостара  Салемом  Марићем  и  Велибором
Миливојевићем,  први  замјеник  високог  представника  Менути
информисао се о раду градске управе и кључним изазовима са
којима се она суочава.

Први замјеник високог представника Менути је рекао да Мостар
дјелује као позитиван и охрабрујући примјер у БиХ, захваљујући
новој  посвећености  цјелокупне  управе  да  заједно  ради  на
очувању кохезије града, као симбола мултикултуралног живота.
Он је позвао саговорнике да уложе веће напоре у сузбијање
корупције  и  непотизма  у  запошљавању  у  јавном  сектору  и
стварању услова како би млади одлучили да остану и живе у
Мостару.

Менути је имао и одвојене састанке са предсједником ХДЗ-а БиХ
Драганом Човићем и предсједником ХРС-а БиХ Славеном Рагужем,
на  којима  су  размијенили  мишљења  о  тренутној  политичкој
ситуацији  и  исходу  општих  избора,  као  и  о  постизборним
реформским приоритетима за напредак земље.

https://www.ohr.int/%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d1%83%d1%82%d0%b8-%d0%bc%d0%be%d1%81%d1%82%d0%b0%d1%80-%d1%98%d0%b5-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d1%82%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d0%bd-%d0%b8-%d0%be%d1%85%d1%80%d0%b0%d0%b1%d1%80%d1%83%d1%98/
https://www.ohr.int/%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d1%83%d1%82%d0%b8-%d0%bc%d0%be%d1%81%d1%82%d0%b0%d1%80-%d1%98%d0%b5-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d1%82%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d0%bd-%d0%b8-%d0%be%d1%85%d1%80%d0%b0%d0%b1%d1%80%d1%83%d1%98/


На крају посјете, први замјеник високог представника Менути је
посјетио Партизанско спомен-гробље у Мостару, које је у јуну
оштећено  у  вандалском  чину.  Менути  је  истакао  важност
поштовања антифашистичког наслијеђа БиХ и позвао власти да
пронађу  одрживо  рјешење  за  осигурање  ове  локације  у
будућности.


